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 شـاگرد: در خبـرى بـا عنـوان «دختـر 
قهرمـان جهـان شـد»، چـرا  مواى تـاى كار 
هيـچ اسـمى از مربـى زحمت كـش و فروتن 
اين ورزشـكار خانم، اعظم ذوالفقـارى، آورده 

است؟ نشـده 

 شـهروند: بـه نظـرم اگـه امسـال همـه از 
تيم شـهرمون، شـهرخودرو، حمايـت كنيم، 
قهرمانـى ليـگ از مشـهد دور نيسـت. فقط 
نبايـد ايـن تيـم رو تـا آخريـن بـازى تنهـا 

بگذاريم.

 وحيـدى: ايـن چـه وضعشـه؟! مرادمنـد 
هـر هفتـه جـزو بهتريـن بازيكنان هفتـه از 
نظر كارشناسـانه، اون وقـت، آقاى ويلموتس 

اصـرار به دعـوت سـياووش يزدانـى داره!

 اكـرم: سـيما نيك  نـام، قهرمـان مواى تاى 
جهـان، قوچانى اسـت، نه مشـهدى. در خبر 

به اشـتباه درج شـده بود.

 شـهروند: درسـت اسـت كـه سـخندان 
17 سـال در بالاتريـن سـطح داورى بـوده و 
زحمـات زيـادى در ايـن راه كشـيده اسـت 
امـا دليـل اين همـه ناراحتـى و جنجـال را 
نفهميديـم. به هر حـال، هر شـروعى پايانى 
دارد. تمامى افـراد بزرگ در ورزش نيز روزى 

ايـن خداحافظـى تلـخ را تجربـه كـرده اند.

 شهروند: سلام. اخبار ورزشى تون همش 
شده رشته هاى توپى مخصوصا فوتبال. چرا 

از ورزش هايى مثل ژيمناستيك نمى ذاريد؟

علم و ورزش

شمارش معکوس 
برای آغاز 
جذاب ترین لیگ
ليگ برتر كشتى ايران
با حضور همه ملى پوشان 
برگزار مى شود

برانکو درخواست 
پرسپولیس 
را رد کرد

ستاره دوچرخه سواری خراسان
عازم کره جنوبی می شود

دانشور: وضعیت 
بدنی خوبی برای 

مدال گرفتن
 دارم
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تمرین گل زنی
 در آزادی

تيم ملى در نخستين بازى خانگى خود در 
راه صعود به جام  جهانى، با كامبوج روبه رو 

خواهد شد كه اين ديدار، با حضور بانوان در 
ورزشگاه همراه خواهد بود. كامبوج كه براى 
نخستين بار، بيرون از خانه بازى مى كند، در 
دو بازى پيشين، يك امتياز به دست  آورده و 
در رده چهارم جدول قرار دارد. ايران نيز در 
تنها بازى اش، سه امتياز در برابر هنگ كنگ 
به دست آورده و در رتبه دوم جاى دارد و در 

صورت پيروزى در اين ديدار، صدرنشين 
گروه مى شود.كامبوج از جمله كشورهاى 

آسيايى است كه فوتبال در آن پيشينه 
زيادى دارد ولى با اين وجود، افتخار خاصى 
به دست نياورده است. تنها افتخار كامبوج، 

مقام چهارم جام ملت هاى آسيا در سال 
1972 است كه نخستين رويارويى...

راهنمای استفاده از چسب های 
کنزو برای ورزشکاران

قطعا در مسابقات ورزشی، برچسب های رنگی بر روی 
بدن ورزشکاران، توجه شما را جلب کرده است. نامشان 
چسب کنزو است که با نام «نوار کنزیوتیپ» نیز شناخته 

می شوند. این چسب برای حمایت از عضله ها، تاندون ها، 
رباط ها و کاهش درد ورزشکاران استفاده می شود. چسب 

کنزو باعث کشیدگیِ لایه سطحی پوست شده و جریان 
لنف در آن بخش افزایش یافته و با تاثیر بر گیرنده های 

عصبی پوست، در صورت آسیب دیدگی، درد را کاهش 
می دهد.

 چگونگی استفاده از چسب تیپ

شیوه چسباندن و کندن برچسب ها، اهمیت زیادی دارد. 
نخست اندازه کمی از چسب را روی پوست به صورت 

آزمایشی بچسبانید تا از عدم حساسیت، مطمئن شوید. 
اگر پوست پُرمویی دارید، حتماً موها را بتراشید. پوست 

را شسته و خشک کنید. چسب ها را دست کم یک 
ساعت پیش از تمرین یا مسابقه، روی پوست  بچسبانید.
چسباندن کنزیوتیپ به سایز عضله و نتیجه مورد نظرتان 

بستگی دارد، اما به طور کلی می توانید از قوانین زیر 
استفاده کنید:

روش Y: دور تا دور عضله هدف را با شکل Y چسب 
بزنید. این شیوه می تواند برای جلوگیری یا آسان سازی 
حرکت آن عضله استفاده شود، اما نکته مهم این است 

که چسب، باید طولانی تر از عضله باشد.
روش I: این روش برای آسیب دیدگی های شدید و کمک 

به آسیب های رباطی استفاده می شود و باید چسب را 
به صورت خطی روی عضله هدف بچسبانید.

روش X: برچسب را ضربدری روی عضله هدف 
بچسبانید. این روش، زمانی کاربرد دارد که رباط و خود 

عضله، با انجام حرکت تغییر وضعیت می دهد. برای 
نمونه می توانید برای عضلات لوزی شکل، از این روش 

استفاده کنید.
روش شبکه ای/ پنکه ای: یک تکه از برچسب در وسط 
و روی عضلات قرار می گیرد و قسمت های دیگر مانند 

پره های پنکه، در اطراف عضله چسبانده می شود.
به اندازه مورد نیازتان از چسب ببرید و پیش از چسباندن، 

مفاصلتان را خم کنید. حدوداً ۵ سانتی متر از چسب را 
روی قسمتی از پوست بچسبانید که هنگام تمرین و 

تحرک، دچار کشیدگی نمی شود و سپس نوار چسب را 
روی پوست بکشید. اگر قصدتان کاهش درد عضلانی 

است، باید کشش چسب حدوداً ۱۵ تا ۲۵ درصد باشد؛ اگر 
قصدتان بهبود عملکرد عضله است و می خواهید تحرک 
آن آسان تر شود، باید کشیدگیِ چسب را بین ۱۵ تا ۵۰ 

درصد در نظر بگیرید. برای جداکردن چسب پس از تمرین 
یا مسابقه، از روغن های گیاهی استفاده کنید. 

هفت هشت روز مدام، سايت فروش 
آنلاين بليت بازى تيم ملى فوتبال 
را بازديد مى كند. بارها با اميد و ذوق 
تازه اى، به سراغ سايت مى رود بلكه يك 
صندلى از آزادى نيز به نام او ثبت شود. 
با اين كه مى داند نمى تواند پنج شنبه 
خودش را از مشهد به تهران برساند 
اما همين كه براى نخستين بار،  بليت 
ورود به ورزشگاه آزادى به نامش باشد، 
حس خوشحالى به او مى دهد. چند 
نفر از دوستانش خوش شانس بودند و 
توانستند جايى بين صندلى هاى بنفش 
پيدا كنند و براى تماشاى اين بازى، 

راهى تهران شدند.  
امــروز قــرار است در تونل شماره دو 
ورزشگاه آزادى، ولوله اى بر پا شود و 
سكوهاى شماره 6، 7، 8 و 9، ميزبان 
ــژه اى باشند. نخستين  ميهمانان وي
بار است كه اين تعداد از بانوان، براى 
تماشاى فوتبال، در ورزشگاه آزادى 
حاضر مى شوند. تيم ملى ايران امروز 
پنج شنبه ساعت 17 در مرحله گروهى 
مقدماتى جام جهانى 2022 قطر، در 
ورزشگاه آزادى با تيم ملى كامبوج روبرو 

خواهد شد.

 از حصارکشی تا نصب دوربین

در اين چند روز كه تيم ملى ايران 
تمرين هايش را پيش از بازى با كامبوج 
دنبال مى كرد، كارگران روى سكوها 
در حال كار بودند تا نرده هاى بلند فلزى 
و همچنين دوربين هاى مداربسته 
را در جايگاه بانوان نصب كنند. مورد 
ديگر،  جايگاه هاى اختصاصى ورودى 
به ورزشگاه است كه خانم ها مى توانند 
با نشان دادن كارت ملى، وارد ورزشگاه 
شوند. از ديگر كارهاى انجام شده، 
ساخت سرويس بهداشتى بانوان است 
كه جايگاه هاى 6-7-8-9 (منطقه 
بنفش) مى توانند از آن استفاده كنند . 
در تمرينات عصر چهارشنبه  تيم ملى 
هم حدود 40 خانم با عنوان هميار هوادار  
روى سكوهاحضور داشتند و توسط   چند 
نفر از مسئولين ورزشگاه آموزش هايى  

براى بازى امروز به آن ها داده مى شد. 

 از پلیس تا اورژانس بانوان

از آن جايى كه همه چيز براى امروز، زنانه 
و مردانه شده است؛ با اعلام رييس مركز 
اورژانس تهران، قرار است گروه سه نفره 
اورژانس بانوان به همراه آمبولانس، در 
صورت نياز بانوان هوادار، خدمات درمانى 
ارائه كنند. همچنين با اعلام يگان  ويژه 
ناجا نيز يك واحد پليس زن در ورزشگاه 
حضور دارند كه در اين بازى، به هدايت 

بانوان كمك مى كند.
پاركينگ ها نيز جداسازى شده اند؛ 
با اعــلام فدراسيون فوتبال، بانوان 
براى حضور در ورزشگاه آزادى، بايد 
از پاركينگ 19 و 20 جنب در شرقى، 
حضور يابند. بانوان براى حضور در 
ورزشگاه آزادى، بايد با همراه داشتن 
ــارت ملى و نسخه چاپى بليت  ك
مسابقه، از ساعت 13:30 وارد پاركينگ 
اتوبوس رانى ضلع شرقى ورزشگاه شوند. 
از اين مسير، هيچ مردى اجازه ورود 

ندارد.

 #با_من_به_ورزشگاه_بیا

پس از اقدامات فيفا و تعيين ضرب الاجل 
براى فوتبال ايران، منطقه اى با رنگ 
بنفش در تارنماى فروش بليت به بانوان 
اختصاص داده شد و استقبال آن قدر بالا 
بود كه هشتگ «با من به ورزشگاه بيا» 

در فضاى مجازى شكل گرفت و حالا اين 
هشتگ، بخشى از تاريخ ورزش ايران را 

ثبت كرده است.

 شاید زنان با سهمی بیشتر

بر اساس بيانيه فيفا، روند بليت فروشى 
بايد بدون محدوديتِ جايگاه براى زنان 
باشد. افزون بر اين كه جايگاه هايى كه 
تاكنون به زنان فروخته شده، همه يك 
ورودى دارد؛ ورودى جنوب شرقى ضلع 
جنوبى ورزشگاه آزادى. گمانه زنى ها 
ــرار باشد  نشان مى دهد كه اگــر ق
جايگاه هاى بيشترى براى زنان امروز باز 
 A13 تا A10شود، احتمالاً جايگاه هاى
خواهند بود. با توجه به چهار جايگاه 
فروخته شده پيشين، در صورت باز شدن 
بليت فروشى به زنان در جايگاه هاى

A10 تا A13 كه به ورودى جنوب 
شرقى ورزشگاه آزادى منتهى مى شود، 
ضلع جنوبى ورزشگاه آزادى، كاملا 
در اختيار زنان قرار خواهد بود. در اين 
حالت، حدود 7000 صندلى از 80000 

صندلى، متعلق به زنان خواهد بود.

 مردان کم رنگ، زنان پُررنگ

در حالى كه تيم ملى ايران عصر پنج شنبه 
در ورزشگاه آزادى به مصاف تيم كامبوج 
ــروز چهارشنبه،  خواهد رفــت، تا دي

بانوان بيش تر از آقايان بليت خريده اند 
و از مجموع حدود 75 هزار صندلى 
آزادى، تنها 2500 بليت الكترونيكى 
توسط آقايان خريدارى شده است. 
بليت فروشى الكترونيكى، از پنج شنبه 
11 مهر ساعت 22 آغاز شد كه از همان 
لحظه آغاز تا صبح روز جمعه، خانم ها 
3500 بليت خريده اند. فدراسيون نيز 
اعلام كرده است اشخاصى كه موفق به 
خريد بليط نشده اند، اصلا نمى توانند در 
ورزشگاه حضور بيابند. به نظر مى رسد 
بايد منتظر جمعيت زيادى از خانم ها 
كه دست شان از خريد بليت خالى مانده، 

پشت درهاى آزادى باشيم.

 پافشاری فیفا ادامه خواهد داشت؟

فدراسيون جهانى فوتبال فيفا، پس از 
وضع قوانين جديد در ارتباط با مقابله 
با تبعيض نژادى و جنسيتى در فوتبال، 
بر امكان ورود زنان به ورزشگاه ها در 
ايران تأكيد داشت. هرچند در ابتدا اين 
موضوع در نشست هاى رسمى يا پشت 
درهاى بسته مطرح مى شد، اما پس 
از مرگ دل خــراش سحر خدايارى و 
برجسته شدن خواسته زنان ايرانى براى 
ورود به ورزشگاه ها، به طور عمومى ترى 
مطرح شد. پس از بازديد نمايندگان فيفا 
از ورزشگاه آزادى، اين نهاد در بيانيه اى 

كه شنبه 30 شهريور منتشر شد، اعلام 
كرد: «تحقيقات فيفا نشان مى دهد هيچ 
مانع جدى اى بر سر راه انجام اقدامات 
لازم در ورزشگاه آزادى براى بازى ايران 
و كامبوج در تاريخ 10 اكتبر وجود ندارد. 
در همين راستا، هيات فيفا همچنين 
در ارتباط با روش هاى بليت فروشى 
و شرايط عملياتى مورد نياز مطابق با 
مقررات فيفا نيز صحبت كرده اند. موضع 
فيفا محكم و شفاف است: زنان بايد براى 
تماشاى همه مسابقه ها، اجازه ورود به 
همه ورزشگاه هاى فوتبال ايران را داشته 

باشند».

 تصمیم غیراقتصادی فدراسیون

فارغ از موضوع عدالت جنسيتى در 
فروش بليت و اختصاص جايگاه، تصميم 
فدراسيون براى محدودكردن حضور 
زنان، علاوه بر ناعادلانه بودن، اقتصادى 
هم نيست. فدراسيونى كه آشكارا در 
بازاريابى مشكل دارد و به زحمت و با زورِ 
رايگان كردن بازى در يكى دو سال اخير، 
تلاش كرده چندهزار نفر را به بازى هاى 
تيم ملى بكشاند، حالا با گروه جديدى از 
هواداران روبرو شده كه علاقه زيادى به 
رفتن به ورزشگاه دارند و حاضرند بليت 
بخرند. هوادارانى كه تا پيش از اين، 
دسترسى به آن ها ممكن نبود. به بيان 
ديگر، براى يك كالاى فدراسيون كه 
روى دستش مانده بود و حتى گاهى آن 
را رايگان ميداد، حالا هزاران مشترى 

دست به نقد پيدا شده است.
 يك حساب سرانگشتى نشان مى دهد 
كه فدراسيون فوتبال در اين شرايط 
اقتصادى كشور و با ايــن وضعيت 
وخيم مالى  كه كه به آن دچار است، با 
محدودكردن فروش بليت به زنان، از 
چه درآمدى محروم شده است. در پنج 
مسابقه قبلى تيم ملى، به طور متوسط 
شش هزار نفر در هر بازى به ورزشگاه 
رفته اند. تقريباً نصف اين تعداد هم براى 
تماشاى بازى دوستانه مقابل بوليوى 
به آزادى رفتند. در آن بازى هم به طور 
گزينشى تعدادى تماشاگر زن توانستند 

به ورزشگاه بروند.

پايانى براى گريم هاى مردانه دختران فوتبالى
امروز در ورزشگاه آزادى، روز خاص فوتبال ملى ايران با حضور پرشور زنان در تاريخ ثبت مى شود

  ورزش بانوان  

باخت بد
شكست سنگين بلندقامتان 
ايران در برابر يانكى ها
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تيم ملى در نخستين بازى خانگى خود در راه صعود به 
جام  جهانى، با كامبوج روبه رو خواهد شد كه اين ديدار، با 
حضور بانوان در ورزشگاه همراه خواهد بود. كامبوج كه براى 
نخستين بار، بيرون از خانه بازى مى كند، در دو بازى پيشين، 
يك امتياز به دست  آورده و در رده چهارم جدول قرار دارد. ايران نيز در تنها 
بازى اش، سه امتياز در برابر هنگ كنگ به دست آورده و در رتبه دوم جاى دارد و 

در صورت پيروزى در اين ديدار، صدرنشين گروه مى شود.

 نخستین جدال پس از ٤٧ سال
كامبوج از جمله كشورهاى آسيايى است كه فوتبال در آن پيشينه زيادى دارد 
ولى با اين وجود، افتخار خاصى به دست نياورده است. تنها افتخار كامبوج، مقام 
چهارم جام ملت هاى آسيا در سال 1972 است كه نخستين رويارويى ايران و 
كامبوج، در اين جام رخ داد. ايران در مرحله مقدماتى، با نتيجه دو بر صفر به 
پيروزى رسيد و در دور نيمه نهايى نيز با اين تيم روبه رو شد كه باز هم با برترى 
ايران همراه بود. در فينال آن جام، ايران با پيروزى بر كره جنوبى قهرمان شد و 

كامبوج با شكست در ديدار رده بندى، به عنوان چهارم دست يافت.

 نبرد تیم اول و سی و ششم آسیا
جايگاه فوتبال ايران و كامبوج، از نظر جهانى سنجيدنى نيست. ايران در رتبه 
23 فيفا و رده نخست آسيا و كامبوج در رتبه 169 فيفا و 36 آسيا قرار دارد و فقط 
10 تيم آسيايى هستند كه موقعيت بدترى نسبت به كامبوج دارند. كيسوكه 
هوندا، چهره سرشناس فوتبال آسيا، مدير فنى تيم كامبوج و فليكس دالما 31 
ساله، سرمربى اين تيم است. اين مربى آرژانتينى، يكى از جوان ترين مربيان 
ملى در جهان به شمار مى رود و تيم ملى كامبوج، اولين تجربه سرمربى گرى 

اوست.

 غایبین تیم ملی
مجيد حسينى، دفاع جوان تيم ملى، در آخرين بازى باشگاهى در ليگ 
تركيه، دچار آسيب ديدگى شد و به احتمال زياد در اين ديدار، حضور 
نخواهد داشت. سامان قدوس نيز همچنان محروم است و نمى تواند تيم ملى

 را همراهى كند.

 خبرگزاری EFE اسپانیا: دیداری تاریخی در فوتبال ایران
رسانه هاى اسپانيايى، ديدار ايران و كامبوج را به سبب حضور زنان ايرانى در 
ورزشگاه، ديدارى بزرگ و تاريخى معرفى كرده اند. خبرگزارى EFE اسپانيا، با 
اشاره به اين رويداد نوشت: براى نخستين بار در يك رويداد مهم، شاهد حضور 
زنان ايرانى در ورزشگاه خواهيم بود. به همين سبب، با هماهنگى هايى كه فيفا 
انجام داده، گروهى بلندپايه از اين نهاد، براى برقرارى ارتباط و آسان سازى 
دسترسى زنان به ورزشگاه در ايران، حاضر خواهند بود تا اين جريان را نظاره و 
به فيفا گزارش كنند. سازمان هايى مانندOpen Stadiums ، شروع به انتقاد از 
شيوه و تعداد زنان حاضر در ورزشگاه كرده اند. به تازگى، رئيس يوفا نيز واكنش 
نشان داده و از باشگاه ها و تيم هاى اروپايى درخواست كرده در كشورهايى 
كه مانع حضور زنان در ورزشگاه ها مى شوند، بازى نداشته باشند. فيفا البته 
اطمينان داده است كه با همكارى ايران،  زنان در ورزشگاه حضور خواهند 

داشت.

 سردار: باید مجسمه دایی را از طلا می ساختند

سردار آزمون در نشست خبرى پيش از بازى تيم هاى ملى فوتبال ايران و 
كامبوج گفت: خوشحالم شما خبرنگاران را مى بينم. بازى مقابل كامبوج شايد 
خيلى سخت نباشد اما نبايد تمركزمان را از دست بدهيم. با توجه به اينكه 
بحرين در بازى اش يك-يك كرده است برايمان اهميت دارد تا سه امتياز را 
بگيريم. مهاجم تيم ملى فوتبال ايران درباره عملكرد درخشانش در تيم زنيت 
سنت پترزبورگ و تمجيد على دايى از او افزود: اينكه انتظارات از من بالا رفته، 
هم خوب و هم بد است. خوب از اين جهت كه مردم به من انرژى مى دهند. 
بد هم از اين جهت كه خدا نكند مثل جام جهانى شود كه كسى از تاكتيك 
تيم ملى سر در نياورد و صحبت هايى مطرح كند. از تمجيد آقاى دايى خيلى 
ممنونم. واقعا خوشحالم كه ايشان و آقاى مهدوى كيا من را حمايت كردند. آنها 
از بزرگان فوتبال هستند. على دايى اگر جاى ديگرى به دنيا مى آمد، صددرصد 
مجسمه اش را مى ساختند. من الان رقابت سالمى براى شكستن ركوردها 

دارم.

 ویلموتس: دوست دارم موقعیت بالای گل زنی ایجاد کنیم

مارك ويلموتس سرمربى تيم ملى فوتبال كشورمان كه در بازى هاى قبلى نشان 

داده به فوتبال تهاجمى علاقه مند است، درباره بازى امروز كشورمان 
گفت: در بازى اول از اين دوره اردو، قصدمان گرفتن سه امتياز در 
خانه است. برد برايمان مهم است و مى خواهيم هجومى بازى 
كنيم. در بازى هاى قبلى خواستيم فشار زيادى وارد و بيشترين 
موقعيت گل را ايجاد كنيم. وى درباره برنامه هاى جديد تيم 
ملى در مسير فعلى بازى هاى تيم ملى افزود: هدف نخستين ما، 
كوتاه مدت است. اين كه در مسابقات انتخابى به خوبى پيش برويم و 
امتيازهاى بازى ها را بگيريم. مى خواهيم بازى هجومى انجام دهيم 
و در گروه مان اول باشيم. سرمربى تيم ملى درباره عدم دريافت بخش 
اول قراردادش و تأثير آن روى عمل كرد فنى تيم ملى گفت: من يك 
مربى هستم. بازيكنان و تيم ملى كشور ايران را دوست دارم. هدفمان 
اين است كه در حال حاضر با تيم ملى موفق شويم. مسائل ديگر حل 
مى شود. ويلموتس درباره انتقاد از فاصله زياد بين خطوط سه گانه 
زمين در تركيب بازيكنان در بازى قبلى ايران با هنگ كنگ تصريح 
كرد: بدون اين كه بخواهم مخالف نظر شما باشم، بايد اذعان كنم چطور 
مى توان يك بازى هجومى انجام داد و در دفاع ريسك نداشته باشيم. 
در زندگى بايد هميشه ريسك كرد و اين ريسك را پذيرفت. اگر بازى را 
نگاه كرده باشيد، تقابل يك به يك را داشته ايم. اگر از من بازى تدافعى 
بخواهيد، بايد بگويم من اين گونه نيستم و اگر هم باشم، سردار آزمون 
خوشش نخواهد آمد. ما مى خواهيم هفت هشت موقعيت گل در هر 
بازى داشته باشيم. ويلموتس درباره ليست تيم ملى بيان داشت: دعوت 
به تيم ملى، فرآيندى ست كه هميشه درهايش باز است. جهان بخش 

90 دقيقه در برابر هنگ كنگ بازى كرد. به برايتون برگشت و مصدوم 
شد. با تيم پزشكى باشگاه برايتون در تماس بوديم. جهان بخش 10 روز 

نتوانست تمرين كند و بايد اين را هم در نظر بگيريم كه بدنش آماده نبوده 
چون در تيم برايتون بازى نكرده است. من از كيفيت صحبت نمى كنم بلكه از 

ريتم بازى حرف مى زنم. ضمن اينكه نگاه بلندمدتى داشتيم تا جهان بخش در 
باشگاهش بماند و بتواند عملكرد خوبى در برايتون داشته باشد. اين اتفاق براى 
عزت اللهى و صيادمنش هم افتاده است. بازيكن اگر نتواند در تيم باشگاهى اش 
بازى كند، در تيم ملى هم نمى تواند باشد. هدف ديگر از تفاوت هاى ليست اين 

است كه بازيكنى فكر نكند هميشه در تيم ملى حضور دارد. 
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تقاضای پنج سال زندان برای ژابی آلونسو

دادستانى اسپانيا براى ژابى آلونسو هافبك سابق تيم هاى ليورپول و رئال 
مادريد، به دليل فرار مالياتى، درخواست جريمه 5 سال زندان كرده است. اين 
دادستان ايالتى مدعى است كه آلونسو اين كار را بين سال هاى 2010 تا 2012 
انجام داده است. آلونسو 37 ساله، به محكوميتش اعتراض كرده و گويى او نيز 
قصد دارد همچون ساير ورزشكارانى كه به اين جرم متهم شدند و سپس به آن 
اعتراض كردند، ماليات را همراه با جريمه پرداخت كند. همچنين دو مشاور 
مالى آلونسو نيز به همراه او در دادگاه مورد محاكمه قرار خواهند گرفت. پيش 
از آلونسو، كريستيانو رونالدو نيز به 23 ماه حبس تعليقى و پرداخت بيش از 

18ميليون يورو محكوم شده بود كه با توافق با دادستانى، آن را پرداخت كرد.

یوونتوس دست بردار پوگبا نیست

يوونتوس قصد دارد براى ترغيب يونايتد، دو بازيكن خود را هم به اين تيم پيشنهاد 
دهد. به گزارش ميرر، يوونتوس آماده است تا در پيشنهاد خود براى جذب پل 
پوگبا، دو بازيكن خود امره جان و ماريو مانژوكيچ را هم به منچستريونايتد بفرستد. 
پوگبا در تابستان عنوان كرده بود كه به دنبال چالشى جديد است و در همان زمان 
هم دو باشگاه يوونتوس و رئال مادريد را خواهان جذب خود مى ديد. شايد برنامه 
يوونتوس براى معاوضه، پرداخت رقمى كمتر باشد اما يونايتد حاضر نيست حتى 
در ازاى دريافت دو بازيكن، خواسته هاى مالى اش را به اندازه قابل توجهى كاهش 
دهد. اين مبلغ مى تواند منچستر را در راه جذب مهم ترين اهدافش در تابستان 

2020، دكلان رايس و كاليدو كوليبالى، يارى كند.

پشت پرده تلاش رونالدو برای اغفال راکیتیچ

ستاره كروات بارسلونا از تلاش فوق ستاره پرتغالى يوونتوس براى آوردنش به اين 
تيم خبر داد. ايوان راكيتيچ،  مدعى شد كه كريستيانو رونالدو، فوق ستاره پرتغالى 
يوونتوس تلاش كرد تا او را به اين تيم بياورد. نشريه اسپورت كاتالونيا از قول راكيتيچ 
مدعى شد يوونتوس به اين بازيكن پيشنهاد خوبى داد و همچنين رونالدو با ستاره 
كروات تماس گرفته تا او را راضى به آمدن به اين تيم كند اما بارسلونا براى فروش اين 

ستاره، 50 ميليون يورو خواسته كه يوونتوس اين رقم را نپذيرفته است. 

فوتبال جهان

حذف نوشاد عالمیان از تور جهانی آلمان

نوشاد عالميان از جدول مقدماتى تور جهانى تنيس روى ميز آلمان حذف شد. دور 
سوم جدول مقدماتى تور جهانى تنيس روى ميز آلمان برگزار شد. تنها نماينده 
باقى مانده ايران نيز با شكست برابر حريفش، از دور رقابت ها كنار رفت. نوشاد عالميان 
در دور سوم، برابر ريكاردو والتر از كشور ميزبان قرار گرفت كه با نتيجه 4 بر 1 از اين 
ورزشكار شكست خورد. پيش از اين نيز نيما عالميان، امير حسين هدايى و ميعاد 

لطفى با شكست برابر حريفانشان، از دور رقابت ها كنار رفته بودند.

شربتی سرانجام فولادی شد

كارت بازى مدافع تيم فولاد خوزستان بعد از سپرى شدن روند قانونى در كميته 
تعيين وضعيت فدراسيون فوتبال صادر شد. رضا شربتى كه فصل گذشته به 
عنوان بازيكن سرباز در تيم تراكتور حضور داشت، براى فصل نوزدهم با عقد 
قراردادى به فولاد خوزستان پيوست. اين بازيكن به دليل ابهاماتى كه در تاريخ 
پايان خدمت سربازى اش وجود داشت، نمى توانست براى تيم جديد خود به 
ميدان برود تا اينكه كميته تعيين وضعيت فدراسيون فوتبال در نهايت حق را 
به باشگاه فولاد داد. كارت بازى اين بازيكن ديروز براى باشگاه خوزستانى صادر 
شد. بنابراين او مى تواند از هفته پيش رو تيمش را در ديدار مقابل ماشين سازى 

همراهى كند. 

برانکو درخواست پرسپولیس را رد کرد

سرمربى سابق سرخ ها به درخواست مديران باشگاه پرسپوليس پاسخ منفى 
داد. وكيل سرمربى سابق پرسپوليس يكشنبه به تهران آمد و جلساتى را با 
انصارى فرد برگزار كرد. در اين جلسه، مديرعامل پرسپوليس از وكيل برانكو 
درخواست كرد با توجه به در نظر گرفتن شرايط سخت اقتصادى حاكم براى 
باشگاه پرسپوليس، به اين باشگاه تخفيف بدهند. وكيل برانكو زير بار تخفيف 
مورد نظر باشگاه پرسپوليس نرفت و بعد از صحبت هايى كه با اين مربى كروات 
انجام داد، در نهايت اعلام كرد فقط مى تواند 5 درصد از طلب برانكو را به آن ها 
تخفيف دهد. در نهايت، قرار شد وكيل برانكو به كرواسى برود و بعد از اينكه او را 

در جريان مذاكرات صورت گرفته گذاشت، به باشگاه پرسپوليس پاسخ دهد. 

ورزش ایران

ليگ برتر كشتى آزاد و فرنگى ايران از هفته 
آينده با حضور همه كشتى گيران مطرح 
داخلى و برخى كشتى گيران خارجى 

عنوان دار آغاز مى شود.
چند سالى بود كه ليگ كشتى، ديگر حال و 
هواى گذشته را نداشت؛ آن روزهايى كه در 
دهه 80، تمام مدعيان كشتى ايران در كنار 
خارجى هاى مطرح، روى تشك مى رفتند و 
هزاران نفر علاقه مند به كشتى را به سالن 
مى كشاندند. پس از ورود عليرضا دبير به 
ز برنامه هاى  فدراسيون كشتى، يكى ا
اصلى اش را احياى دوباره ليگ گذاشت و 
در همين راستا انتصابى غافل گير كننده در 
سازمان ليگ داشت: عبدالمهدى نصيرزاده 
كه رقيب دبير در انتخابات بود، به عنوان 
رييس سازمان ليگ كشتى انتخاب شد. در 
دو ماه گذشته از رياست نصيرزاده تا امروز 
كه كمتر از يك هفته تا آغاز ليگ برتر باقى 
مانده، اقداماتى براى احياى دوباره ليگ 
كشتى انجام شده و توانسته رضايت جامعه 
كشتى را تا اندازه زيادى به دست آورد. ورود 
15 تيم به ليگ برتر در دو رشته آزاد و فرنگى 
كه بيشترشان با اسپانسرهاى خصوصى 
حمايت مى شوند، باعث شده تا تقريبا همه 
ملى پوشان و چهره هاى مطرح كشتى ايران، 
امسال وارد ليگ شوند؛ از حسن يزدانى كه 
با تيم توس وارد ليگ شده تا پرويز هادى، 
لبته  عليرضا كريمى و سعيد عبدولى. ا
دايره حضور قهرمانان جهان و المپيك در 
ليگ ايران فقط محدود به ايرانى ها نيست. 
همين ديروز جبرئيل حسن افُ، كشتى گير 

همين  در  كه  نى  يجا با ذر آ ر  ن دا عنوا
مسابقات جهانى 2019 به مدال نقره وزن 
79 كيلوگرم رسيد، با نماينده خراسان 
رضوى قرارداد امضا كرد. در ليگى كه به 
خاطر محدوديت هاى موجود در عرصه 
تيم ملى و در سال المپيك، حتى دو ماه 
هم به طول نمى انجامد، مبلغى بيش از 30 
ميليارد و شايد هم نزديك به 40 ميليارد 
توسط 15 باشگاه به كشتى تزريق خواهد 
شد؛ اتفاقى كه كمى قبل تر، حتى در طول 
يك سال هم براى كشتى رخ نمى داد. حالا 
شمارش معكوس براى شروع ليگ برتر 
كشتى در سه شنبه هفته آينده آغاز شده؛ 
رقابت هايى كه از طريق رسانه ملى هم روى 
آنتن مى رود و احتمالا نبردهاى جذاب آن 
از خوزستان تا تهران و مشهد مى تواند بار 
ديگر پاى خيلى از كشتى دوستان را به 

سالن ها باز كند.
پيش تر اعلام شده بود با توجه به محدوديت 
زمانى موجود در سال المپيك و ضرورت 
حضور در جام باشگاه هاى جهان، قرار بر 
اين شد كه در يكى از هفته هاى برگزارى 
ليگ، تيم ها دو مسابقه برگزار كنند تا ليگ 
در زمان مقرر به پايان برسد. همچنين مقرر 
شد براى حضور تيم هايى از كشورهاى 
هند و فرانسه كه ليگ هاى منظمى دارند، 
رايزنى از سوى روابط بين الملل انجام شود 
تا در جام باشگاه هاى جهان حاضر باشند. 
اين جام، 13 تا 15 آذر در رشته كشتى 
فرنگى و 27 تا 29 آذر در رشته كشتى آزاد 

برگزار مى شود. 

تيم ملى واليبال ايران در نخستين بازى 
خود از دور دوم جام جهانى 2019 در 
شهر هيروشيما به مصاف آمريكا، تيم 
دوم جدول رده بندى جام جهانى و 
رده بندى جهانى رفت و در يك نمايش 
ضعيف، با نتيجه سه بر يك، شكست 
خورد. سرويس هاى بدون بازگشت 
آمريكا و حملات پراشتباه بازيكنان 
ايران، برترى حريف را به دنبال داشت. 
18 براى  25 بر  ول با نتيجه  سِت ا
آمريكا به پايان رسيد. ست دوم، ست 
پراشتباهى براى بازيكنان آمريكا بود 
و اگرچه آنها در اسپك، بهتر از ايران 
بودند ولى همين اشتباهات باعث شد 
تا شاگردان كولاكوويچ برتر از حريف 
باشند. دو تعويض آمريكا، دفاع شدن 
امير غفور و سرويس بدون بازگشت 
آمريكا، نتيجه را در امتياز 20 مساوى 
كرد. سرويس خوب مجرد و به دنبال 
آن دفاع روى تور بازيكنان ايران، جان 
اسپراو، مربى تيم آمريكا را وادار به 
استفاده از وقت استراحت فنى كرد. دو 
امتياز پايانى را ميلاد عبادى پور براى 
ايران گرفت. نتيجه اين ست، 25 بر 22 
براى ايران بود. بازيكنان آمريكا در ست 
سوم هم فشار خود را روى سرويس و 
دفاع روى تور متمركز كردند و به خوبى 
از ضعف دريافت هاى ايران و حملات 
نه چندان مؤثر حريف آسيايى خود 
استفاده كردند. استفاده از پوريا فياضى 
به جاى اميرحسين اسفنديار هم جواب 
لازم را به كادر فنى براى تغيير روند 
بازى نداد. آمريكا در ست سوم هم 25 

بر 18 برنده شد.
يران پس از قبول دومين  بازيكنان ا
ست باخته، روحيه و توان لازم را براى 
رويارويى با تيم آمريكا در ست چهارم 
را نداشتند و اين تيم از همان ابتدا با 
حمله ها و توپ گيرى بهتر،  اختلاف 
امتيازات را زياد كرد. وقت استراحت 
فنى دوم ايران در امتياز 12 بر 4 به سود 
آمريكا گرفته شد. بازيكنان ايران در 
ست چهارم، چيزى براى ارائه نداشتند 
در فنى و  ز طرف كا ا و كمكى هم 
بازيكنان ذخيره به اين تيم نشد. نتيجه 

ست چهارم 25 بر 12 براى آمريكا بود.
تيم ملى ايران در هفتمين بازى خود 
در جام جهانى 2019 از ساعت 8:30 

امروز، به ديدار تيم بدون پيروزى تونس 
مى رود.

 غفور: امتیازآورترین بازیکن ایران
تيم واليبال ايران در پايان اين بازى، 
37 امتياز از اسپك، 2 امتياز مستقيم 
از دفاع روى تور، 4 پوئن سرويس و 
30 امتياز از اشتباهات حريف كسب 
كرد و در مقابل آمريكا نيز 52 امتياز 
از اسپك، 9 امتياز از دفاع روى تور، 9 
پوئن سرويس و  27 امتياز از اشتباهات 
بازيكنان ايران به دست آورد. امير غفور 
در اين بازى، 17 امتياز براى ايران 
به دست آورد و در مقابل آرون راسل 
نيز 18 امتياز براى آمريكا به دست آورد. 
مسعود غلامى نيز 7 امتياز ديگر براى 

ايران گرفت.

 کولاکوویچ: با سطحی که آمریکا 

بازی می کند، فاصله داریم
ايگور كولاكوويچ، سرمربى تيم ملى 
ليبال ايران در مورد شكست 3 بر  وا
يك شاگردانش مقابل آمريكا در جام 
جهانى 2019 گفت: آمريكا در ست 
ول،  سرويس هاى بسيار خوبى زد  ا
ولى در ست دوم، بازى متعادل بود و 
ما از فرصت هاى خود استفاده كرديم. 
سرمربى تيم ملى واليبال ايران گفت: 
سرويس هاى تيم آمريكا در ست سوم 
هم ادامه داشت. ديدار با آمريكا، كلاس 
درس خوبى براى ما و بازيكنان جوان ما 
بود. ما خوب بازى مى كنيم ولى گاهى با 
سطحى كه آمريكا بازى مى كند، فاصله 

داريم.

 معروف: روز، روز ما نبود
سعيد معروف، كاپيتان تيم ملى واليبال 
ايران هم كه در اين بازى غايب بود، در 
مورد شكست سه بر يك يارانش مقابل 
آمريكا در جام جهانى 2019 گفت: 
امروز، روز ما نبود. ما فقط كيفيت بازى 
خود را در ست دوم نشان داديم. كاپيتان 
تيم ملى واليبال ايران گفت: بازيكنان 
ى  تمند ر قد ى  يس ها و سر  ، يكا مر آ
به زمين ما زدند. آنها يكى از بهترين 
تيم هاى جهان هستند. ما بازيكنان 
جوانى داريم و بايد به بازى بعدى فكر 

كنيم. 

شمارش معكوس براى آغاز 
جذاب ترين ليگ

ليگ برتر كشتى ايران، با حضور همه ملى پوشان برگزار مى شود

باخت بد
شكست سنگين بلندقامتان ايران در برابر يانكى ها

سرمربی سابق سپاهان و ذوب آهن، 
را  کرواسی  واراژدین  تیم  هدایت 
 Nacional برعهده گرفت. سایت
کرواسی خبر داد که لوکا بوناچیچ، 
پس از هفت سال به کشور برگشته 
و هدایت تیم واراژدین را برعهده 
گرفته است. باشگاه واراژدین، 
روز گذشته به صورت توافقی، 
قرارداد پرکویچا را فسخ کرده بود. 
بوناچیچ سال ها در ایران مربی گری 
کرده و هدایت تیم های سپاهان، 
فولاد، مس، ذوب آهن و گسترش فولاد 

را برعهده داشته است.

لوکا بوناچیچ

شبکه اسکای ایتالیا، از پیشنهاد باشگاه 
یا برای استخدام گتوزو خبر  سمپدور
داده است. پس از جدایی دی 
فرانچسکو از سمپدوریا، سران این 
باشگاه در تلاش هستند  سرمربی 
جدید تیم شان را معرفی کنند و به 
همین منظور، مذاکرات با گتوسو 
را آغاز کرده اند و امیدوارند مربی 
سابق میلان، پاسخ مثبت به 
پیشنهادشان بدهد. البته گتوزو 
برای پاسخ دادن زمان خواسته و در 
حال مشورت با نزدیکان و اعضای کادر 

فنی خود است.

گتوزو

به  مونیخ،  ن  بایر آلمانی  ستاره 
یه  دنبال ترک این تیم است. نشر
بیلد آلمان در گزارشی اختصاصی 
مولر  توماس  که  شده  مدعی 
نیمکت نشینی های  دلیل  به 
ن  بایر از  می خواهد  مداوم  
مونیخ جدا شود و از سران این 
باشگاه خواسته که با جدایی او 
در ژانویه موافقت کنند. مولر 
که پس از آمدن فیلیپه کوتینیو، 
برنامه های نیکو کواچ  دیگر در 
جایی ندارد، در پنج بازی اخیر بایرن 

مونیخ، روی نیمکت نشسته است.

توماس مولر

عليرضا نيكبخت واحــدى، بازيكن سابق 
استقلال و تيم ملى، درباره شرايط اين روزهاى 
باشگاه استقلال گفت: شرايط استقلال 
-اگر اجازه دهند- مى تواند خوب باشد ولى 
متأسفانه افرادى در رأس كار اين تيم قرار 
دارند كه تنها هنرشان بازى با افكار عمومى و 
احساسات هواداران است. اين قضيه سوپرجام 
از اولش مشخص بود چه مى شود. خود اين افراد 
بهتر از هركس ديگرى مى دانستند 
ــه جايى  ــن قضيه ب اي
نمى رسد. فقط 

مى خواستند با عوام فريبى، براى خودشان وقت 
بخرند. فكر مى كردند با مطرح كردن شكايت 
و اين صحبت ها، به مرور زمان هواداران اين 
موضوع يادشان مى رود ولى هوادارى كه عاشق 
تيمش است هيچ وقت اين مسائل را فراموش 
نمى كند. بيخود فقط با احساسات مردم بازى 
كردند و حدود 100 هزار فرانك سوئيس 
هزينه روى دست باشگاه گذاشتند. آخرش 
هيچى به هيچى. هوادار هم هرچه بگويد راه به 
جايى نمى برد و اين ها دودستى ميز و صندلى 
خودشان را چسبيده اند. تا ديروز به جز بقال 
محل كسى آن ها را نمى شناخت ولى حالا 
مديرعامل باشگاه ها مى شوند و اسم و رسمى 
براى خودشان دست وپا مى كنند. پيش كسوت 
فوتبال ادامــه داد: استقلال هم اكنون در 
شرايطى قرار گرفته است كه بايد از آن عبور 
كند. از مديران باشگاه كه انتظارى نمى رود ولى 
اميدوارم استراماچونى استقلال را از اين شرايط 
خارج كند. تيم مشكلاتى روحى دارد كه بايد 
برطرف شود. در چند پست مثل خط حمله 
هم به تقويت نياز دارد. وينگر اسبق فوتبال 
كشورمان در ادامه گفت: بعد از دربى شوكى به 
استقلال وارد شد. البته خدا را صد هزار مرتبه 
شكر كه بعد از بحران دربى اين تيم دوباره روى 
دور افتاد. البته بايد اميدوار بود اين رويه ادامه 
يابد مثل بازى با گل ريحان. بايد روان و هجومى 
بازى كنيم. نيكبخت درباره بازى ايران مقابل 
كامبوج و ورود بانوان به ورزشگاه ها گفت: اتفاق 
خيلى خوبى است. اميدوارم واقعى باشد و يك 
حركت نمادين نباشد كه بخواهند فقط دهان 

فيفا را ببندند. 

مديران استقلال را فقط بقال 
محله شان مى شناخت!

نيكبخت: در پرونده سوپرجام با احساسات هواداران بازى شد
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مهدی تارتار در نامه ای به سازمان لیگ، 
خواستار فسخ قراردادش شده بود که 

این اقدام انجام شد. یکی از بندهای 
قرارداد این مربی با نفتی ها این 
بود که ۵۰٪ از مبلغ قرارداد تا ۲۷ 
تیر پرداخت شود که باشگاه نفت 
مسجد سلیمان، ۳۷٪ از آن را 
به سرمربی خود پرداخت کرد و 
مهدی تارتار هم به همین بهانه و 

براساس قانون، درخواست فسخ 
یک طرفه قراردادش را به سازمان 

لیگ ارائه داد.

مهدی تارتار

از همراهی  عثمان دمبله، دو جلسه 
یکن در  تیمش محروم شد. این باز

اواخر دیدار تیمش برابر سویا، با 
داور مسابقه به مشاجره پرداخت 
و از زمین مسابقه اخراج شد. 
به این ترتیب دمبله نمی تواند 
تیمش را در دیدار با ایبار و رئال 
مادرید همراهی کند و غیبت او 
در ال کلاسیکو می تواند تاثیرگذار 

بخشش  برای  بارسلونا  باشد. 
فرجام خواهی  قرمز،  کارت  این 

انضباطی  کمیته  اما  بود  کرده 
نپذیرفت.

عثمان دمبله

مدافع استقلال از روز شنبه در تمرین این 
تیم شرکت می  کند. روزبه چشمی 

به دلیل مصدومیت در ۲ روز اول 
ین استقلال حضور نداشته  تمر
کلینیک  در  حضور  با  و  است 
یوتراپی  فیز استقلال،  باشگاه 
خود را انجام داد. با این حال 
چندان  چشمی  مصدومیت 
جدی نیست و خود را برای بازی 

با فجر سپاسی در جام حذفی 
آماده می کند.

روزبه چشمی

مديرعامل باشگاه فولاد خوزستان با بيان 
اين كه ميانگين 1/5 امتياز از هر بازى براى 
اين تيم، خوب به شمار مى رود، افزود: منتظر 
پاسخ نهايى جواد نكونام درباره جذب مهاجم 
برزيلى هستم. سعيد آذرى درباره ارزيابى اش 
از شرايط تيم فوتبال فولاد خوزستان با 
گذشت شش هفته از ليگ برتر گفت: با سه 
امتيازى كه در بازى با شاهين به دست آورديم، 
شرايط مان بهتر شد. تيم هايى كه مربى، مدير 
و بازيكنان شان را عوض مى كنند، كمى فراز 
و نشيب در هفته هاى ابتدايى دارند. بيشترِ 
تيم هايى كه در وضعيت مناسب ترى ليگ را 
آغاز مى كنند، ساختارشان حفظ شده است. 
وى افزود: به دست آوردن 9 امتياز از شش 
مسابقه، يعنى ميانگين 1/5 امتياز از هر مسابقه، 
براى تيمى كه تغييراتى در بازيكن، مدير و مربى 
داشته است، كمابيش عدد قابل پذيرشى است 
ولى ميانگينى نيست كه بتواند تا پايان فصل به 
ما كمك كند. تيمى كه مى خواهد در نيمه بالاى 
جدول قرار بگيرد، بايد در هر مسابقه به طور 
متوسط، دو امتياز به دست آورد. مديرعامل 
باشگاه فولاد همچنين درباره وضعيت جذب 
مهاجم برزيلى گفت: نشست هاى بررسى 
عملكرد اين بازيكن انجام شده و اميدواريم 
جواد نكونام، ديدگاه خودش را بيان كند. 
خوشبختانه باشگاه فــولاد، در اين زمينه 
پرتلاش است و بين انتخاب بازيكن توسط 
مربى و حضورش در خوزستان، زمان زيادى 
نمى برد. آذرى درباره احتمال افزوده شدن 
حسين كعبى به كادر فنى فولاد گفت: تا الان، 
درخواستى از سوى كادر فنى نبوده است. هر 

تغييرى در كادر فنى، بر اساس نظر سرمربى 
است و اگر جواد نكونام احساس كند كه به 
دستيار جديد نياز دارد، ما هم اقدام مى كنيم. 
آذرى همچنين درباره سخنان فرهاد مجيدى 
كه گفته بود اجازه نمى دادند عارف آغاسى 
بازيكن فولاد را به تيم اميد دعوت كند و پس 
از استعفا، اين بازيكن دوباره به تيم اميد دعوت 
شده است، بيان داشت: من در جريان گفته هاى 

فرهاد مجيدى نيستم و نمى توانم 
ــاره صحبت  ــن ب در اي

كنم. 

منتظر نظر نكونام 
براى مهاجم برزيلى هستيم

آذرى: عملكرد تيممان نسبتا پذيرفتنى است

تمرين گل زنى در آزادى
اولين ميزبانى ايران در راه جام جهانى كنم. كنم. 

به  مونیخ،  ن  بایر آلمانی  ستاره 
یه  دنبال ترک این تیم است. نشر

توماس مولر

 ميليون يورو خواسته كه يوونتوس اين رقم را نپذيرفته است.  ميليون يورو خواسته كه يوونتوس اين رقم را نپذيرفته است. 

مهدی تارتار در نامه ای به سازمان لیگ، 

در جريان مذاكرات صورت گرفته گذاشت، به باشگاه پرسپوليس پاسخ دهد. 

خودشان را چسبيده اند. تا ديروز به جز بقال نمى رسد. فقط ۰۳
محل كسى آن ها را نمى شناخت ولى حالا 
مديرعامل باشگاه ها مى شوند و اسم و رسمى 
براى خودشان دست وپا مى كنند. پيش كسوت 
فوتبال ادامــه داد: استقلال هم اكنون در 
شرايطى قرار گرفته است كه بايد از آن عبور 
كند. از مديران باشگاه كه انتظارى نمى رود ولى 
اميدوارم استراماچونى استقلال را از اين شرايط 
خارج كند. تيم مشكلاتى روحى دارد كه بايد 
برطرف شود. در چند پست مثل خط حمله 
هم به تقويت نياز دارد. وينگر اسبق فوتبال 
كشورمان در ادامه گفت: بعد از دربى شوكى به 
استقلال وارد شد. البته خدا را صد هزار مرتبه 
شكر كه بعد از بحران دربى اين تيم دوباره روى 
دور افتاد. البته بايد اميدوار بود اين رويه ادامه 
يابد مثل بازى با گل ريحان. بايد روان و هجومى 
بازى كنيم. نيكبخت درباره بازى ايران مقابل 
كامبوج و ورود بانوان به ورزشگاه ها گفت: اتفاق 
خيلى خوبى است. اميدوارم واقعى باشد و يك 
حركت نمادين نباشد كه بخواهند فقط دهان 

فيفا را ببندند. 

مارك ويلموتس سرمربى تيم ملى فوتبال كشورمان كه در بازى هاى قبلى نشان  را همراهى كند.

فوق ستاره 32 ساله بارسلونا كه مرد 
سال 2019 فيفا شد، مصاحبه اى جالب و 
مفصل با راديو كاتالونيا انجام داده است. 
مسى ابتدا درباره اختلافاتش با گريزمان 
و  باهوش  بازيكنى  گريزمان  گفت: 
باكيفيت است. او در حال تطبيق با 
باشگاه است. بازيكنانى كه در بارسلونا 
رشد نكرده باشند، كار سختى براى 
تطبيق با شرايط باشگاه دارند. اين كه 
مى گويند من نمى خواستم گريزمان به 
بارسلونا بيايد، دروغ است. سال گذشته 
بهترين هاى  ز  ا يكى  گريزمان  گفتم 
دنياست و هميشه از آمدن بهترين ها به 
بارسلونا استقبال مى كنم. به همين دليل 
بود كه دوست داشتم نيمار به بارسلونا 
بيايد چون بازيكنى متفاوت است و 
يكى از بهترين هاست. مسى درباره 
پشيمانى نيمار از ترك بارسلونا گفت:  
فكر مى كنم نيمار با رفتن از بارسلونا 
پشيمان شد. البته اين را بايد از خودش 
بپرسيد اما من فكر مى كنم او پس از مدت 

كوتاهى، فهميد كه ترك بارسلونا تصميم 
اشتباهى بوده است. فكر مى كردم او اگر 
به اين جا نيايد، به رئال مادريد برود. فكر 
مى كردم كه رئال مادريد و فلورنتينو 
دست به كار  نيمار  جذب  براى  پرز، 

مى شوند.
شماره 10 بارسلونا درباره لقب هايى كه 
به او مى دهند هم مطالب جالبى را مطرح 
كرد: مى دانم كه در پس اين لقب ها، نيت 
بدى وجود ندارد اما خداخواندن من، 
كاملا اغراق آميز است و آن را دوست 
ندارم. بچه هاى من در سنى هستند كه 
حرف ها را گوش مى كنند و به تقليد از 
آن ها مى پردازند. به همين علت نبايد 

چنين حرف هايى را بشنوند.
وى در ادامه درباره رقابتى كه با رونالدو 
داشت و اينكه در حال حاضر دلتنگ 

اوست گفت: رئال مادريد در اين فصل 
در بالاى جدول قرار خواهد گرفت. 
آن ها بازيكنان خيلى خوبى دارند. سال 
گذشته گفتم كه تحت تاثير جدايى 
رونالدو قرار خواهم گرفت. آيا دل تنگ 
كريستيانو شده ام؟ بله. دوست داشتم 
رونالدو در رئال مادريد بماند و به رقابت 

با يكديگر ادامه دهيم. 
مسى در پايان با اشاره به خاطره اى از 
سال 2014 كه در آن قصد داشته بارسا 
را ترك كند ولى بعد از آن تصميم گرفته 
است فوتبال خود را در اين تيم به پايان 
ببرد هم گفت: زمان هايى در زندگى 
انسان وجود دارد كه به خاطر شرايط 
موجود فكر مى كند ديگر خسته شده و 
بريده است. چندين بار چنين حسى را 
تجربه كرده ام، به خصوص در سال 2013 

و 2014 كه مشكلات من با خزانه دارى 
اسپانيا آغاز شد. واقعا دوران سختى 
بود. حس مى كردم با من بدرفتارى 
مى شود. وقتى همه آن اتفاقات افتاد، 
حس كردم بايد بروم البته از اسپانيا و نه 
از بارسا. در آن زمان درها را براى بسيارى 
از باشگاه ها باز كردم اما هرگز پيشنهاد 
خاصى دريافت نكردم زيرا مى دانستند 
كه من در بارسلونا خوشحالم و شرايط 
خوبى دارم. هميشه به ماندن در بارسلونا 
فكر مى كردم و هنوز هم به اين مسئله 
باور دارم. واضح است كه مى خواهم 
دوران فوتبالم را در بارسلونا به اتمام 
برسانم. فرزندانم به حضور در اين جا 
عادت كرده اند و نمى خواهم آرامش 
آن ها برهم بزنم. درست است كه در 
كودكى روياى بازى در نيولز اولدبويز 
و بازى در آرژانتين را داشتم اما گاهى 
اوقات بايد به شرايط خانواده نيز نگاه 
چيز  مهم ترين  ده  نوا خا چون  كرد 

است. 

استفانو پيولى، مدافع سابق يوونتوس 
و سرمربى سابق اينتر، هدايت ميلان 
را بر عهده گرفت. پس از اخراج ماركو 
جامپائولو، مديران ميلان سريعا گزينه 
جانشين را معرفى كردند. به گزارش 
تارنماى ميلان، پيولى با قراردادى 
دوساله، هدايت اين تيم را برعهده 
گرفته است. پيولى كه در دهه 80 و 90، 
به عنوان دفاع وسط در تيم هايى مثل 
يوونتوس، فيورنتينا و پارما بازى كرده 
است، 20 سال است كه به مربيگرى رو 
آورده است. ميلان، سيزدهمين باشگاه 
پيولى به عنوان سرمربى است. استفانو 
پيولى، نهمين مربى ميلان در 5 سال 

اخير محسوب مى شود.
پيولى بر خلاف اعتراضات بسيارى كه 
در فضاى مجازى عليه وى شكل گرفته 
است، انگيزه زيادى براى شروع كارش 
در ميلان دارد. اين مربى در مراسم 
پرسش هاى  پاسخ گوى  معارفه اش، 
خبرنگاران شد و به تارنماى رسمى 

باشگاه گفت: شور و شوق زيادى دارم. 
جزو  و  است  بزرگى  باشگاه  ميلان 
ن  جها ى  ه ها شگا با ين  تر ستيژ پر با
است. با شور و عقيده براى تلاش زياد، 
مى توانيم موفق شويم چون تيم بسيار 
خوبى داريم و بازيكنان باكيفيت زيادى 
در تركيب حضور دارند. البته حضور 
مديريت كه به من اعتماد نشان داد 
هم اهميت زيادى دارد. به هواداران 
و اعتراضشان احترام مى گذارم زيرا 
آن ها حق اعتراض دارنــد. حتى اين 
وضعيت، بيشتر به من انگيزه مى دهد. 
بايد بيشتر تلاش كنيم و بيشتر روى 
ذهنيت كار كنيم. 10 روز مهم در پيش رو 
داريم. ادامه راه جامپائولو؟ ماركو مربى 
بسيار خوبى است اما ايده هاى ما با هم 
تفاوت دارند. بايد هرچه زودتر ايده هايم 

را به تيم تزريق كنم. ماركو در تيم خوب 
كار كرد و اين مهم است. دوست دارم 
سبكى را بازى كنيم كه باعث رضايت 
بازيكنان مى شود. دوست دارم اين 3 
فاكتور را به تيم اضافه كنم: شجاعت، 
داشتن ايده و جديت. اينترى بودن 
من؟ در فضاى مجازى حضور ندارم اما 
همه آزادند هرچه مى خواهند بگويند. 
گرچه ترجيح مى دهم رودرروى من 
بزنند. گذشته،  قرار گيرند و حرف 
گذشته است. آن روزها بچه بودم و 
حالا مردى بالغ و طاس هستم! من مردى 
حرفه اى هستم كه دوست دارد موفق 
شود. ما ميلان هستيم و مثل ميلان 
خواهيم جنگيد تا بهترين نتيجه را 
كسب كنيم. هواداران ميلان انتظارات 
بالايى دارند و اين وظيفه ماست كه 

آن انتظارات را عملى كنيم. اين فصل 
تمام بازى هاى ميلان را تماشا كرده ام. 
دوست دارم بازيكنان نهايت تلاششان 
را به كار بگيرند. من از بازيكنان انتظار 
زيادى دارم. به هيچ وجه نمى توانم 
جاه طلب نبودن و مصنوعى بودن را 
تحمل كنم. زمان مى تواند هم دوست 
ما باشد هم دشمن ما. بايد بجنگيم تا به 
ليگ قهرمانان اروپا برويم. كريستوف 
پيونتك در محوطه جريمه، بازيكن 
بسيار مؤثرى است. هرچه در محوطه 
جريمه از اين دست بازيكنان داشته 
باشيم، همان قدر موفق خواهيم بود. 
پاكتا به عنوان وينگر هم توانايى هاى 
زيادى دارد. در كل به عنوان هافبك، 
فكر كنم بازيكن بهترى است. از تمام 
ليائو  مى آيد.  تيم خوشم  بازيكنان 
ظرفيت بسيار زيادى دارد. فكر مى كنم 
مى توانيم ظرفيت او را در بالاترين اندازه 
شكوفا كنيم. البته بازيكنان هم بايد 

تلاش كنند.

به فكر ترك بارسا افتاده بودم!

به فكر ليگ قهرمانان هستيم

 كه مشكلات من با خزانه دارى 
اسپانيا آغاز شد. واقعا دوران سختى 
بود. حس مى كردم با من بدرفتارى 
مى شود. وقتى همه آن اتفاقات افتاد، 
حس كردم بايد بروم البته از اسپانيا و نه 
از بارسا. در آن زمان درها را براى بسيارى 
از باشگاه ها باز كردم اما هرگز پيشنهاد 
خاصى دريافت نكردم زيرا مى دانستند 
كه من در بارسلونا خوشحالم و شرايط 
خوبى دارم. هميشه به ماندن در بارسلونا 
فكر مى كردم و هنوز هم به اين مسئله 
باور دارم. واضح است كه مى خواهم 
دوران فوتبالم را در بارسلونا به اتمام 
برسانم. فرزندانم به حضور در اين جا 
عادت كرده اند و نمى خواهم آرامش 
آن ها برهم بزنم. درست است كه در 
كودكى روياى بازى در نيولز اولدبويز 
و بازى در آرژانتين را داشتم اما گاهى 
اوقات بايد به شرايط خانواده نيز نگاه 
چيز  مهم ترين  ده  نوا خا چون  كرد 

خواهيم جنگيد تا بهترين نتيجه را 
كسب كنيم. هواداران ميلان انتظارات 
بالايى دارند و اين وظيفه ماست كه 

مى توانيم ظرفيت او را در بالاترين اندازه 
شكوفا كنيم. البته بازيكنان هم بايد 

تلاش كنند.

- ١٩:٣٠ عراق - هنگ کنگ

- ١٤:٠٥ ژاپن - مغولستان

١٧:٠٠ ایران - کامبوج

- ١٢:٣٠ استرالیا - نپال

٠٨:٣٠ تونس - ایران

پخش زنده ساعت بازی های مهم فوتبال امروز

مقدماتی جام جهانی

جام جهانی واليبال



۱۳۹۸ مهــر   ۱۸
 ۱۴۴۱ صفــر   ۱۱
شـــــماره ۲۹۴۴

۰۴

روزنــــامــــه 
ـــید  شــــهر امـ
و زنــــدگــــی

۵شنبه

شماره پیامک:

30007289

مسئول ضمیمه ورزش:  
 حمیدرضا معصومیان

 تحریریه:   مژده رنگیان
احسان سرفرازی،مرتضی اخوان

نادر نوروزی، طاری بخش 

صفحه آرا:  امید عدالتیان
ویر استار:   ابوطالب عرب
عکس:  محسن بخشنده

نتیجه لیگ برتر فوتبال کشــور

هفته ششم
ورزشگاه امام رضا (ع)

 ۹۸   ۰۷   ۱۲ جمعه 
شهرخودرو ١ - پرسپولیس ٠

برنامه لیگ برتر فوتســال بانوان

هفته هشتم

 ۹۸   ۰۷   ۱۲ جمعه 
پالایش آبادان ٢ - هیئت خراسان ٨

برنامه لیگ دسته یک فوتسال کشور

هفته سوم

 ۹۸   ۰۷   ۱۸ ٥شنبه 
نفت امیدیه - هتل کاج / ١٦:٠٠

نتایج فوتبال نوجوانان
دسته اول مشهد

 ۹۸   ۰۷   ۱۵ ٢شنبه 
شهرداری ٠ - پرسپولیس ٢

گل ها: محمد جواد خلیل و محمد جواد 
یزدانی

دهداری ١ - یاران میثاقیان ٣
گل ها: پوریا میررضایی / محمد خادم پور 

(٢گل) و امیرحسین جان فدا

نتیجه لیگ
دسته سوم کشور

هفته پنجم

 ۹۸   ۰۷   ۱۵ ٢شنبه 
نفت ایرانیان ١ - مهاجر نوین ٠

برنامه فوتبال نونهالان
دسته اول مشهد

هفته پایانی 
زمین چمن دانشکده منتظری

 ۹۸   ۰۷   ۱۸ ٥شنبه 
مهاجر نوین - یاران / ٠٩:٠٠

علم و اخلاق - یوزتک / ١٠:٣٠

ابرار - شهرفوتبال / ١٢:٠٠

 ۹۸   ۰۷   ۱۹ جمعه 
فدک - امید سپهر / ٠٩:٠٠

گلستان علی - شهرداری / ١٠:٣٠

جام عسل - پارسه / ١٢:٠٠

برنامه فوتبال نونهالان
دسته دوم مشهد

هفته دهم  
زمین چمن کارگران قاسم آباد

 ۹۸   ۰۷   ۱۶ ٣شنبه 
سنگچولی ١ - سپاهان ١

گل ها: سهند قرایی / امیر مهدی رضایی

بادامکی ١ - نسل جوان ٠
گل ها: محمدرضا حبیبی

استعداد برتر ٠ - امیران استیل ١
گل ها:  ابوالفضل غلامیز

 ۹۸   ۰۷   ۱۹ جمعه 
سهند - پورقناد / ٠٩:٠٠

برنامه فوتبال نوجوانان
دسته اول مشهد

هفته پایانی  
زمین چمن کارگران قاسم آباد

 ۹۸   ۰۷   ۱۸ ٥شنبه 
پیشگامان - مدرسه پرسپولیس / ١٠:٠٠

شهرداری - دهداری / ١٢:٠٠

استعداد برتر - گلستان علی / ١٤:٠٠

اميد به مهاجران
تنها نماینده مشهد در لیگ دسته سوم فوتبال کشور، با عملکردش امیدواری ها را برای صعود به لیگ دسته دوم افزایش داده است

ابومسلم - نساجی 
در وطنی قائمشهر

قابى ماندگار از ديدار دو تيم ابومسلم 
خراسان و نساجى قائمشهر. ديدارى 
كه در سال 1371 در ورزشگاه وطنى 
قائمشهر برگزار شد . در اين تصوير 
حسين  نخوديان، سنگربان ابومسلم 
چشم به نقطه ارسال توپ دوخته و رضا 
قرائى با مرحوم عباس كاون، مهاجم 
نساجى يارگيرى كرده است. رمضان 
شكرى در تير دو و على هاشمى در تير 
يك از دروازه مشكى هاى مشهدى 
مراقبت مى كنند. نكته جالب اين ديدار 
عباس كاون، مهاجم نساجى است كه 
سال 74به ابومسلم آمد و 2 فصلى را در 
اين تيم توپ زد. اين ديدار با تساوى 
بدون گل به پايان رسيد. 

مسابقات بدمينتون قهرمانى استان رده 
پيش كسوتان، در بخش آقايان برگزار 
مى شود. بنا بر اعلام هيئت بدمينتون 
خراسان رضوى، اين پيكارها روز جمعه 

19 مهر در سالن شهيد فخار مشهد و در 
دو بخش دوبل و انفرادى برگزار و نفرات 
برتر، به مسابقات بدمينتون پيش كسوتان 

كشور فرستاده خواهند شد. 

بدمینتون پیش کسوتان، ویژه هفته تربیت بدنی  

ــوى، عنوان نخست  تيم خراسان  رض
رقابت هاى جودو قهرمانى نوجوانان كشور 
در بخش پسران را به دست آورد. سى و 
نهمين دوره رقابت هاى جودو قهرمانى 
با  ن،  نان كشور در بخش پسرا نوجوا
حضور 230 ورزشكار از 31 استان در 
قالب 33 تيم، در سالن شش هزار نفرى

ــام خمينى (ره) مجموعه ورزشــى   ام
انقلاب زنجان برگزار شد. در اين دوره از 
مسابقات، تيم خراسان  رضوى با دريافت 

سه مدال طلا، يك نقره و يك برنز قهرمان 
شد. خراسان  شمالى با سه مدال طلا و سه 
برنز، مقام دوم و خوزستان با يك مدال طلا 
و يك نقره، جايگاه سوم را به دست آوردند. 
تيم هاى مركزى، فارس، ايلام، تهران، توابع 
تهران، اردبيل، گيلان، آذربايجان  شرقى، 
كرمان، بوشهر، همدان، البرز، زنجان، 
لرستان، آذربايجان  غربى، كهگيلويه و 
بويراحمد، قم و اصفهان، در مكان هاى 

بعدى جدول رده بندى جاى گرفتند.

قهرمانی جودو خراسان  رضوی در مسابقات کشوری

خانه كشتى استاد حميد توكل در ورزشگاه 
شهيد بهشتى، اين روز ها ميزبان اردوى تيم 
تا ثبت جهانى توس است كه براى حضور در 
ليگ برتر كشتى خراسان در 22 مهرماه آماده 
مى شود. حسن يزدانى، يونس سرمستى، 
 ، حاجى پور لفضل  ا بو ا نخودى،  محمد 
اسماعيل نجاتيان، اميرحسين مقصودى، 
جواد حميدى، جعفر شمس ناترى، ايمان 
رحمانى زاده، محمد نامجو مطلق، على رضا 
كريمى، اسماعيل محمودى، مصطفى نجفى 
و اميرحسين متقى، كشتى گيرانى هستند 
كه با تيم تا ثبت جهانى توس، قرارداد امضا 
كرده اند و با هدايت مجيد خدايى، كشتى گير 
باسابقه خراسانى، بر روى دايره طلايى ليگ 
برتر حاضر خواهند شد. همزمان با آغاز 

تمرين ها،خبر مى رسد كه تيم #تا_ثبت_
جهانى_توس، به تازگى با جبرئيل حسن افُ، 
كشتى گير عنوان دار مسلمان و آذربايجانى، 
به توافق رسيده است. حسن  افُ مدال برنز 
وزن 74 كيلو مسابقات المپيك ريو و مدال 
نقره مسابقات جهانى 2018  و مسابقات 
قهرمانى كشتى آزاد جهان 2019 و چندين 
مدال طلا در اروپا را به دست آورده است. 
مجيد خدايى، سرمربى تيم تا ثبت جهانى 
توس، اين گونه توضيح داد: تمرين ها از دو روز 
گذشته آغاز شده و ديگر بازيكنان و جبرئيل 
حسن افُ و حسن يزدانى، از امروز پنج شنبه 
يمان  تمرين ها تا  شد  هند  ا خو حاضر 
براى آغاز رقابت هاى ليگ برتر، با تركيب 

كامل انجام شود. 

نشست خبرى باشگاه آويژه صنعت 
پارسا در حالى روز گذشته برگزار 
شد كه نماينده بسكتبال خراسان 
رضوى، امسال چهره اى جديد به 
خود گرفته و قرار است با تجربه اى 
بيشتر، با ديگر تيم ها رقابت كند. 
جعفر فــلاح، مديرعامل باشگاه 
پارسا در اين نشست گفت: «سال گذشته، 
با اين كه با تركيبى كاملاً بومى در ليگ برتر 
بسكتبال حاضر شديم، نتايج بدى نگرفتيم 
اما در بين ساير تيم هاى ورزشى شهر مشهد 
ديده نشديم. سال گذشته، رسانه ها ما را 
حمايت كردند و نمايش ما و جوانان تيم مان 
در ليگ برتر ديده شد و اميدوارم امسال هم 
با ادامه اين حمايت ها، نتايج بهترى در ليگ 
برتر بگيريم. خوشبختانه مديريت شهرى 
مشهد، توجه خوبى به ورزش دارد اما سال 
گذشته در بين رشته هاى ورزشــى، زياد 
ديده نشديم و ديگر مسئولين استانى هم 
حمايتى از ما انجام ندادند اما حمايت مادى 
و معنوى مسئولين، به پيشرفت و نتيجه ما 
كمك خواهد كرد. سرمربى صربستانى، 
وظيفه كار بر روى تيم هاى پايه هم دارد 
تا در كنار تيم اصلى، ساير بازيكنان جوان 
مشهدى در بخش هاى گوناگون شناسايى 
شوند و در تيم هاى پايه باشگاه و باشگاه 

فرش مشهد، فعاليتشان را آغاز كنند.

 ایوانوویچ: بازیکن آماده و باانگیزه می خواهم

سرجانم ايوانوويچ، سرمربى صربستانى 

پارسايى ها كه جاه طلبى فراوانى نشان داده 
است، با ابراز رضايت از آمادگى تيمش گفت: 
«تمركز ما بيشتر بر اين است كه تيم را به خوبى 
بسازيم و هر روز بهتر شويم. همچنين مهم ترين 
اصل براى ما، آمادگى كامل بازيكنان است. 
نقطه شروع هر تيم، دفاع آن است كه ما با توجه 
به بازيكنان جوانى كه در تيم داريم، مى توانيم به 
خوبى در اين قسمت عمل كنيم. سعى ما بر اين 
است كه حريفان را زير نظر خود بگيريم. فصل 
گذشته تا حدودى براى اين تيم موفقيت آميز 
بود و ما با جايگاه ششم، ليگ را به پايان رسانديم. 
تمام تلاشمان بر اين است كه دست كم، جايگاه 
فصل پيش را تكرار كنيم و حتى نتيجه بهترى 
بگيريم». وى همچنين ادامه داد: «از سه سال 
پيش كه ثامن را ترك كردم، ليگ حرفه اى 
ايران را دنبال مى كنم و اطلاعات خوبى درباره 
آن دارم، همچنين بازى هاى ايران در جام 
جهانى را پيگيرى مى كردم. امسال انگيزه 

فراوانى دارم تا با پارسا به موفقيت برسيم.»

 مراسم معارفه همزمان با نشست خبری!

در ادامه بلاتكليفى در هيئت بسكتبال، روز 
گذشته همزمان با نشست خبرى باشگاه 
پارسا، رضا ترشيزيان به عنوان سرپرست جديد 
هيئت بسكتبال خراسان رضوى معرفى شد. 
ترشيزيان بايستى در كنار ايجاد شرايط لازم 
براى برگزارى مجمع انتخاب رئيس هيئت 
بسكتبال، مشكلات تيم هاى ليگ برترى اين 
رشته در بخش خانم ها و آفايان و همچنين 

رده هاى پايه را نيز حل كند. 

  خبر ویژه  

  تیتر خبر  

ستاره دووميدانى خراسان، 
پس از دوران مصدوميت و 
مشكلاتى كه با سرمربى تيم 
ملى داشت، حالا نامش در 
فهرست تيم ملى دوچرخه سوارى، براى اعزام 
به رقابت هاى پيست قهرمانى آسيا ديده 
ــور، يكى از 10  ــش مــى شــود. محمد دان
دوچرخه سوارى است كه محمود پراش، 
سرمربى تيم ملى، براى حضور در رقابت هاى 
كره جنوبى به اردوى تيم ملى فراخوانده و به اين 
مسابقات اعزام مى شوند. دانشور درباره شرايط 

آمادگى اش و احتمال گرفتن مدال در اين 
مسابقات گفت: پس از مصدوميتى كه پشت سر 
گذاشتم، تمرينات خوبى داشتم و الان شرايط 
بدنى مناسبى دارم. امسال احتمال مدال گرفتن 
نسبت به سال گذشته بيشتر است، زيرا شرايط 
بدنى خوبى دارم. اگر خدا بخواهد، تصور مى كنم 
بتوانم در رشته يك كيلومتر تايم تريل، براى 
ايــران افتخارآفرينى كنم. دانشور درباره 
اختلافاتش با محمود پراش گفت: باور كنيد 
اختلافى در كار نبوده است. نمى دانم چه شد از 
طرف من در رسانه ها مصاحبه منتشر شد؟! من 

اصلا مصاحبه اى نكردم و مشكلى ندارم. اين 
دوچرخه سوار خراسانى قرار است در اين 
مسابقات، در مواد اسپرينت، كايرين و يك 
كيلومتر تايم تريل شركت كند. مسابقات 
دوچرخه سوارى پيست قهرمانى آسيا 2020، 
از 25 مهر در كره جنوبى برگزار مى شود و تيم 
ملى ايران نيز با 10 بازيكن حضور دارد. اين 
بازيكنان، يك شنبه 21 مهر راهى كره جنوبى 
خواهند شد و محمود پراش به عنوان سرمربى و 
محمود حضورى به عنوان مكانيسين، آنان را 

همراهى مى كنند.

دانشور: 
وضعیت بدنی 
خوبی برای 
مدال گرفتن 
دارم

قاب خاطره

سهم بسكتبال در ورزش استان 
ديده نمى شود

در نشست خبرى باشگاه پارسا، پيش از آغاز رقابت هاى ليگ برتر عنوان شد

ليگ دسته سوم فوتبال كشور، 
ن

وا
خ

ی ا
ض

رت
كم كم به روزهــاى حساسش م

نزديك مى شود. ليگ دشوارى 
ز  ا يكى  بگوييم  گــر  ا ــه  ك
سخت ترين ليگ هاى فوتبال 
در دنياست، گزافه نگفته ايم. 
ليگى با سازوكار عجيب كه 
صعود از آن به ليگ بالاتر، جان كندن 
مى خواهد. با اين وجود، امسال تنها 
نماينده فوتبال مشهد كه خيلى چراغ 
خاموش و بى سر و صــدا پا به اين 
تاكنون  بقات گذاشته اســت،  مسا
عملكرد قابل قبولى داشته است. شايد 
پيروزى هفته اول و خارج از خانه اين 
تيم در برابر شهردارى فريدون كنار، 
اتفاقى به نظر مى رسيد اما با گذشت 
شش هفته از اين پيكارها، نماينده 
مشهد خودش را در قامت يك مدعى در 
گروه اول اين مسابقات نشان داد تا 
اكنون همه روى اين تيم جوان و بى ادعا، 
حساب ويژه اى باز كنند. اما بازيكنان 
«مهاجر نوين» بايد مراقب باشند تا 
گرفتار چالش هاى دامن گير ليگ هاى 
سطوح پايين نشوند. چالش هايى كه 
سال گذشته گريبان گير سه نماينده 
مشهد در اين مسابقات شد تا نه تنها 
راهى براى صعود به ليگ دسته دوم 
پيدا نكنند، بلكه طعم تلخ سقوط را هم 

بچشند.

 مهاجران در لیگ شگفت انگیزان

ليگ دسته سوم آن قدر شگفت انگيز 
و پيچيده است كه ترسيم ساختار 
برگزارى آن آسان نيست. ليگى كه 
در مرحله نخست آن، تيم ها در پنج 
گروه معرف پنج منطقه كشور، رقابت 
مى كنند؛ هر گروه 13 تيم. جدول 
دشوارى كه تازه بخش اول ليگ دسته 
سوم است و تيم ها پس از كاميابى در 
اين مرحله، مسير دشوارى را در پيش 
خواهند داشت. شرايط صعود از مرحله 
اول به مرحله دوم، آن قدر سخت است 
كه بيشترِ تيم ها براى بقا مى جنگند 
تا صعود! از هر گروه 13 تيمى، تنها 

دو تيم نخست جــدول، به دور دوم 
مى روند. تيم هاى سوم تا پنجم در ليگ 
مى مانند و 8 تيم ديگر، به سوپرليگ 
استان هايشان سقوط مى كنند. در 
مرحله دوم هم 10 تيم صعودكرده 
از دور اول، بايد با 14 تيمى كه امتياز 
مستقيم اين مرحله ليگ دسته سوم 
را خريده اند، در دو گروه 12 تيمى 
هم گروه شوند و در آخر، تنها دو تيم 
اول هر جدول به ليگ دسته دوم صعود 
مى كنند! اين ها در شرايطى است كه 
اختلاف خريد امتياز تيم ليگ سه با 
ليگ دو چندان زياد نيست و يك مدير 
مى تواند به سادگى، امتياز ليگ دسته 
دو را بگيرد تا اين همه سختى در مسير 

ليگ دومى  شدن نكشد!

 نماینده مشهد، امیدوار به هجرت

رفتن از ليگ دسته سوم به دوم، شايد 
خيلى دشوار باشد اما بى ترديد، شروع 
اميدواركننده تيم فوتبال مهاجر نوين، 
به عنوان تنها نماينده استان در اين 
رقابت ها، مى تواند اين كار را آسان كند. 
به شرط آن كه نماينده مشهد، گرفتار 
حواشى و چالش هاى اين ليگ سخت 
نشود. شاگردان موسوى در تيم مهاجر 
نوين، ليگ را در گروه يك خيلى خوب 
شروع كردند و در هفته اول در بازى 
خارج از خانه، بر شهردارى فريدون كنار 
پيروز شدند كه سبب اميدوارى آن ها 
به آينده شد. هفته دوم در مشهد، پيام 
انتظار آشخانه را با برترى پرُگل سه بر 
يك، از پيش رو برداشتند. ديدار سوم 
در آق قلا، در برابر استيل البرز با برترى 
دو بر يك همراه شد و در چهارمين 
ديدار هم با برُد دو بر صفر در برابر سرخه 
سمنان، به خوبى پيش رفتند. اما ديدار 
پنجم در تهران با نفت ايرانيان، به 
شكست يك بر صفر انجاميد تا بالاخره 
طعم باخت را هم بچشند. مهاجر نوين، 
حالا در مكان چهارم جدول است و سه 
امتياز و يك بازى كمتر با تيم صدرنشين 
فاصله دارد كه به راحتى قابل جبران 

خواهد بود.

 ماجرای شهرک شهید بهشتی و 

اسپانسر جالب

هسته اوليه تيم فوتبال مهاجر نوين، از 
ساكنان شهرك شهيد بهشتى در مشهد 
ايجاد شده است. فوتباليست هايى 
از خانواده هايى كه در زمان جنگ 
تحميلى، از شهرهاى جنوبى به مشهد 
مهاجرت كردند و در اين شهرك ساكن 
بتدا با نام  شدند. مهاجر نوينى ها ا
رستاخيز در مسابقات شركت مى كردند 
كه به گفته موسوى، سرمربى اين تيم، 
پس از مخالفت مسئولان با اين نام، به 
«مهاجر» تغيير كرد. اين تيم در ليگ 
دسته سوم، اسپانسر جالبى هم دارد: 
يك كلينيك زيبايى! ارتباط اسپانسر 
و بازيكنان تيم مهاجر نوين هم جالب 
است: چون بيشترِ مردان شهرك شهيد 
بهشتى، راهنماى تورهاى عرب زبانان 
مسافر به مشهد هستند، توانسته اند 
موافقت يك كلينيك زيبايى براى 
پوشش هزينه هاى تيم، در برابر جذب 

مشترى براى آنجا را بگيرند.

 سرگذشت گذشتگان را به یاد آورید!

شايد شكست در برابر نفت ايرانيان در 
تهران، زنگ خطرى براى تيم مشهدى 
موفق اين هفته هاى ليگ دسته سوم 
فوتبال كشور باشد. موسوى، سرمربى 
مهاجر نوين مى گويد: «با اتوبوس به 
تهران رفتيم و تا رسيديم و بچه ها را 
اسكان داديم، نيمه شب شد. نزديك 
14 ساعت در مسير بوديم و محل 
اسكان مان هم يك خوابگاه معمولى 
بود. همه اين مسائل باعث شد بچه ها 
نتوانند نتيجه خوبى بگيرند و بازى را 
واگذار كرديم.» گفته هايى كه مى تواند 
زنگ خطرى براى بروز فاجعه ديگرى 
باشد. بازيكنان مهاجر نوين نبايد 
سرگذشت گذشتگان را فراموش كنند. 
همين سال گذشته، سه تيم از مشهد 
در ليگ دسته سوم بودند كه يكى پس 
از ديگرى به سوپرليگ استان سقوط 
نيان  كردند: ميهن، صنعت آبى ايرا
و پاس. تيم هايى كه هركدام شان به 

گونه اى با مشكلات و چالش هاى ليگ 
دسته سوم روبرو شدند؛ يك تيم گرفتار 
بى پولى بود و تيمى ديگر اسير حواشى 
مديريتى. موسوى، سرمربى اين تيم 
مى گويد: «روز اول به اسپانسر گفتم 
هر چه بالاتر برويم، هزينه هاى تيم 
بيشتر مى شود. بايد از الان بدانند كه 
در صورت صعود به دور دوم، تيم نياز 
به تقويت دارد و بايد با برنامه تر حاضر 
شويم.» وى با اشاره به ساير مشكلات 
ــروز كمى آن هــا را  تيم كه همين ام
آزار مى دهد؛ اظهار داشت:«يكى از 
مشكلات اصلى ما، زمين تمرين و 
مسابقه است. زمين مسابقه و تمرين 
ما متفاوت است. در زمين مالك اشتر 
ميدان امام حسين (ع)   تمرين مى كنيم 
اما در زمين تختى شماره يك مسابقه 
مى دهيم. ما نمى گوييم هر روز زمين 
تختى را به ما بدهند اما دست كم اجازه 
دهند هر هفته  دو بار در آن جا تمرين 
كنيم. هزينه  هر جلسه تمرين در زمين 
تمرينى هم 200 هزار تومان است و بايد 
پول باشد تا ما بتوانيم با خيال راحت 
تمرين كنيم و خودمان را براى مسابقات 
آمــاده كنيم.»  موسوى با اين همه 
حمايت هاى اسپانسر تيمش را مطلوب 
توصيف كرد و خاطرنشان كرد: «البته 
با همه اين اوصاف الحق و والانصاف 
اسپانسر تيم ما را خوب حمايت كرده 
است. ما در بازى هاى خانگى شب قبل 
بازى به هتل مى رويم و مثل تيم هاى 
ليگ برترى بازيكنان يك وعده صبحانه 
و ناهار روز بازى در هتل هستند و از آنجا 
به زمين مسابقه مى رويم و اين باعث 
خوش حالى است.» حالا تنها نماينده 
مشهد در ليگ دسته سوم اميدوار 
است با حمايت هاى مسئولان ورزش 
استان بتواند اتفاقى بزرگ را رقم بزند 
و با عبور از هفت خان ليگ عجايب، به 
ليگ دسته دوم صعود كند و زمينه 
ظهور و بروز يك تيم ديگر از مشهد 
در سطح اول فوتبال ايران را آرام آرام 
فراهم كند. اتفاقى كه سخت است اما 

محال نيست.

ستاره دوچرخه سواری خراسان، 
عازم کره جنوبی می شود

جبرئيل حسن افُ به ثبت جهانى توس پيوست
پيگيرى تمرينات نماينده كشتى استان در ليگ برتر، با ورود بازيكنان جديد
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